



中央研究院 統計科學研究所
Institute of Statistical Science, Academia Sinica

Tenure-Track Faculty Positions

The Institute of Statistical Science of Academia Sinica is pleased to invite applications for our tenure-track faculty positions. Academia Sinica, the most preeminent academic research institution in Taiwan, offers a secured research environment facilitated with rich collaboration opportunities as well as the freedom of conducting independent research. With a strong tradition of theoretical and interdisciplinary research, the Institute of Statistical Science is aiming for global excellence in mathematical statistics and various statistical applications.

Applications are invited for tenure-track appointments as Full/Associate/Assistant Research Fellows (equivalent to Full/Associate/Assistant Professors in Universities) at the Institute of Statistical Science to commence on August 1, 2024 or as soon as possible thereafter. Applicants should possess a Ph.D. degree in Statistics, Biostatistics, Computer Science, Data Science or related areas, and should submit: (1) a cover letter, (2) an up-to-date curriculum vita, (3) a detailed publication list, (4) a research proposal, (5) three letters of recommendation, (6) representative publications and/or technical reports and (7) advisers' names of master and PhD degrees. Additional supporting materials such as transcripts for new Ph.D. degree recipients may also be included. Electronic submissions are encouraged. Applications should be submitted to

Dr. Feng-Shun Chai

Chair of the Search Committee

Institute of Statistical Science, Academia Sinica

128 Sec. 2 Academia Road, Taipei 11529, Taiwan, R.O.C.

Fax: +886-2-27886833

E-mail: recruit@stat.sinica.edu.tw

Application materials should be received by **December 1, 2023** for consideration, but early submissions are encouraged.

中央研究院統計科學研究所

徵才啟事

敬請張貼

中央研究院統計科學研究所誠徵助研究員、副研究員、研究員（相當於大學之助理教授、副教授、教授）。中央研究院為台灣之頂尖研究機構，提供良好的研究環境，兼備跨領域的合作機會，及個別研究的自主性。統計科學研究所有良好的數理統計及跨領域合作傳統，目前正致力於邁向世界頂尖，以發展紮實且影響深遠的統計理論及應用為目標。

有意申請者需要具備統計、生物統計、資訊工程、資料科學或相關領域的博士學位，並請附上以下申請資料：(1)求職信、(2)最新的個人履歷、(3)詳細的著作目錄、(4)研究計畫、(5)三封推薦信、(6)代表性著作或技術報告、和(7)碩博士論文指導教授姓名。應屆博士生申請者建議附上成績單。申請資料建議以e-mail電子檔案方式提供（郵寄方式也可）。

請e-mail至 recruit@stat.sinica.edu.tw 或郵寄至中央研究院
統計科學研究所 新聘小組召集人 蔡風順博士收

11529 台北市南港區研究院路二段128號

申請資料及推薦信收件截止日期為2023年12月1日，有意願者敬請儘早提出申請。